
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 26 DE JULIOL DE 2016

NÚM. i Classe de Sessió: 7/2016. Ordinària.

Dia i hora: 26/07/2016 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

RAFAEL SIMO SANCHO Grup Municipal PSOE

VICEPRESIDENTA

ALICIA BRANCAL MAS Grup Municipal COMPROMIS

VOCALES

Regidors

CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Municipal Ciudadanos

Veins designats per la Tinença Alcaldia

MARI CARMEN RIBERA SORIANO Grup  Municipal  PSOE

Representants de asociacions de veins. 

DÑA. VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

D. CLEMENTE MIRO PONS AAVV. EL PINAR

DON JOSE CARLOS MAS GARCIA AAVV MERIDIANO

Representants Asociacions Sectorials

DÑA  ANTONIA MIRALLES CUMBA UNION MUSICAL DEL GRAO

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA LA MARINA), SRA. EVA
FORES CASTELL (CseM) I SENYOR ANDRES CARRILLO VALLS (AC GRUP SCOUT).

NO  ASSISTIXEN:  D.  XAVIER  GALLEN  TORAN  (PP)  I  LORENZO  CUMBA  DE  LA  ROSA
(Compromís). 
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Orde del dia. 

1.-   Aprovació,  si  és procedent,  de l’acta  corresponent  a  la  sessió ordinària  de la  Junta  de
Districte Marítim celebrada el dia 21 de juny 2016,

2.-  Pla d’asfaltat del Grau.

3.- Propostes veïnals Pla Millora Parc del Pinar.

4,- Precs i preguntes.

En La Sala d’Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30 del dia 26
de juliol de 2016, sota la presidència de la Ilm. Senyor Tte d’Alcade,  Rafael Simó Sancho, es
reunixen els senyors i senyores  dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària  de la  Junta
Municipal de Districte  Marítim, amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta
per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  De  l’ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 21 DE JUNY
DE 2016.

Declarada oberta la sessió pel Sr. President, es pregunta als presents si tenen alguna
objecció a la redacció de l’acta de la sessió ordinària celebrada el passat 21 de juny de 2016. No
havent-hi cap objecció més, s’aprova per unanimitat.

2.-  PLA D’ASFALTAT DEL GRAU.

El  Sr. President va informar els membres de la Junta, dels carrers  proposades pels
membres del Consell de Districte perquè siguen incloses en el Pla d’Asfaltat, fent insistència en
què este contempla exclusivament  l’asfaltat  (ni  arreglament de voreres,  ni  res mes),  :  Carrer
Forada, ,Camí Serradal  (a l’altura del núm. 15),   Entrador Entrilles,  Camí Donació (des de
Camí La Plana fins al riu),  Camí Pasparís,  Entrador Teuladí,  Entrador l’Escollera,  Camí de
l’Obra Dreta  (des de Camí Serradal cap a l’interior ), Camí Fileta i  Camí La Plana,  Camí La
Coloma (Entrador 27), Camí La Mirita,  Camí  La Moixeta, Avda. Sant Pere (des de Pza. Mare
de Déu del Carme fins al Parc de  la Panderola), Carrer Sebastián Elcano (des de Pza Mare de
Déu del  Carme fins  a  Carrer  Gravina),  Carrer  del  Palmerar,  Passatge de La Pau i  Carrer
Germans Pinzon.

Va aclarir que d’entre estes,  els tècnics municipals triarien les que s’asfaltarien, atenent
a criteris, de necessitat, econòmics, d’utilització, i segons la dificultat/facilitat  d’execució tècnica i
la titularitat i tipologia del terreny ( privat, públic, urbà, rústic, urbanitzable, no urbanitzable....etc).

Va comentar que encara que en este Pla només podrien entrar alguns, era bo tindre
clares les necessitats dels veïns perquè es formaria un llistat i el següent any hi hauria una altra
partida pressupostària destinada  al mateix fi i es podrien asfaltar altres carrers/camins (seguint
l’orde de prioritat marcat pels tècnics) que no s’hagueren pogut asfaltar ara.
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Va afegir que el dit  llistat estarie “viu”, referint-se que en el moment que es detectara
algun carrer o camí que estiguera en males condicions, s'afegirie al llistat.

3.- PROPOSTES VEÏNALS PLA DE MILLORA PARC DEL PINAR

El Sr. President  va mostrar als presents el  pla de la primera proposta de millora del
Parc del Pinar. Va comentar que la Regidor de Medi Ambient (Sara Usó) li havia comentat que la
idea era continuar millorant el parc any rere any, però que en principi, tal com es podia observar
en el pla, la idea era realitzar les millores fonamentals:

1. Reparar les portes d’entrada que es troben en males condicions. 

2. Millorar la zona d’interpretació.

3. Substituir i/o reparar les travesseres que formen la Travessia Ecològica de Pins de
Suècia (el camí que recorre el parc).

4. Instal·lar més taules de picnic.

5. Instal·lar taules de ping pong.

6. Instal·lar jocs adaptats.

7. Substitució/reparació de jocs danyats.

8. Instal·lació de 3 fonts (actualment no hi ha cap).

9. Millorar la zona de camps esportius.

Després d’examinar els plans i escoltar les explicacions del Sr. President, els membres
de la  Junta de Districte,  van estar debatent  sobre el  que els  pareixia  el  Pla  de Millora i  van
realitzar una sèrie de suggeriments que van ser les següents:

1. Millorar les voreres de l’entrada sítia en Av Harley Davidson.

2. Col·locar  “bancs correguts” igual que en el Parc Litoral.

3. Substitució d’una de les dos pistes de futbol per pista o pistes, adequades per
a la realització d’altres esports.

4. Mantindre la zona de CrossFit en la ubicació actual, augmentant el nombre
d’accessoris i instal·lar la zona de Jocs Adaptats en una altra (ja que en els
plans, la zona de Jocs Adaptats estava prevista que s’instal·lara en la de CrossFit i
es canviava la ubicació d’esta última).

5. Instal·lació d’una zona d’Agility per a gossos.

La  Sra. Brancal va informar els membres de la Junta de Districte que la Regidor de
Medi Ambient li havia comentat que es podria fer una enquesta-votació en la web Participa, per a
anomenar les portes del Pinar amb noms de dones que hagen tingut rellevància en la història de
Castelló, per  la qual cosa es demanava als membres de la Junta que aportaren les candidates
que ells consideraren mereixedores de tal honor. Va anunciar que s’havia decidit donar-li el nom
de  Josefina López, primera Tinent Alcalde del Grau de l’era democràtica, a la porta d’entrada
sítia en l’Avda. Harley Davidson, quedant tots els altres noms pendents de la votació.

El  Sr.  President va  comentar  que  aprofitant  la  reforma  de  la  zona  d’interpretació,
s’anava  a  millorar  l’accessibilitat  en  la  dita  zona  perquè  les  persones  amb mobilitat  reduïda
puediesen accedir amb comoditat.
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4.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. President va informar que s’anava a col·locar una base més de Bicicas a Castelló i
que la ubicació es decidiria per votació popular, sol·licitant als  membres de la Junta que feren
proposaren   les  ubicacions  que  consideraren  idònies,  bé  donant-los  entrada  en  el  registre
municipal o bé  manant-li  un  mail al Sr. Secretari.  Va comentar que les distintes  propostes es
col·locarien en Participa i la gent votaria durant la setmana de mobilitat (del 15 al 22 de setembre),
anunciant-se al final d’esta els resultats de la votació. Esta previst que la base s’inaugure abans
d’acabar l’any.

El  Sr.  Miró va dir que havia rebut queixes dels veïns de Passeig Cap de Gata perquè
segons ells la màquina que neta les voreres, no passava mai.

El Sr. President  va contestar que s’informaria sobre la dita qüestió i li’l comunicaria.

El  Sr. Miró es va queixar de que va fer una sol·licitud al SMC demanant la neteja dels
embornals de tot el Camí Serradal i al cap d’un mes,  li van contestar que ja estava solucionat,
cosa que no era certa, segons ell.

El Sr. President va contestar que tornaria a parlar amb l’empresa perquè es realitzara
la dita neteja.

El  Sr.  Miró va informar de que el problema comentat en anteriors sessions sobre els
arbres  que  alçaven  el  muret  en  un  carrer  adjacent  al  Camí  Serradal  ja  estava  solucionat.
Posteriorment va preguntar si el projecte de Carrer Dolçainers estava previst acabar-ho abans de
finalitzar el present any.

El Sr. President li va dir que estava previst que així fóra.

La Sra. Gavarda va preguntar quan s’anaven a instal·lar els jocs infantils en la Plaça del
Pinar.

El  Sr. President va dir que s’instal·larien abans de final d’any però que  no podia dir-li
una data exacta. Va demanar paciència, i va comentar que seria un final d’any prolífic quant a
obres, ja que s’ha realitzat una inversió de 16.500.000€ mentres que el normal els últims anys
eren 4.500.000€, amb la qual cosa s’havia produït una saturació tècnica, com ja havia explicat
anteriorment,  però que actualment,  estaven tots  els  projectes en marxa i  dins del  termini
previst.

La Sra. Gabarda va sol·licitar que es posara sòl de suro en els jocs infantils de la Plaça
del Pinar,  o que es traslladaren a la zona asfaltada, ja que actualment estaven situats en la
zona enjardinada i amb la simple rosada del matí, a l’hivern es convertien en un fangar,  la
qual cosa ocasionava que les mares no portaren als xiquets a jugar allí.

El Sr. Mas va comunicar que  en el Camí La Plana, en direcció Castelló, en el marge 
dret hi ha uns quants pals (de llum o telèfon) en molt mal estat.

El Sr. President  va contestar  que ho comunicarien al departament adequat.

La Sra. Palau va preguntar per que la planta superior del polifuncional de la C/L’illa no
s’utilitzava.

El  Sr. President va contestar que era degut a la falta de personal,  perquè no havien
zeladors.

La Sra. Brancal va dir que ja estava començant a utilitzar-se, sobretot per a fer cursets.

La Sra. Palau va dir que era una llàstima perquè estava desaprofitat, sobretot quan tenia
un local gran amb espill fet aposta per a ball, i en el CC “La Marina” no hi havia cap d'este
tipus i a les asociacions que anaven a ballar es tocaba fer-ho en un salò gens adecuat per a
tal fí.

El Sr. Mas va preguntar si s’anava a fer una platja per a gossos.
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El  Sr. President va contestar  que efectivament,  s’anava a habilitar  una platja  per  a
gossos però fora de temporada, a l’hivern.

El Sr. Mas va preguntar que com s’anava a controlar.

El  Sr. President va contestar que no feia falta un control específic superior al d’altres
zones de la ciutat. I que com ja s’havia parlat en algunes ocasions, no calia deixar de fer
coses perquè haguera una minoria de gent que feia mal ús d’elles. El que calia fer era educar
i conscienciar, i en últim terme sancionar.

El Sr. Miró va preguntar que zona concret s’havia triat amb este fi.

Va contestar la Sra. Ribera que enfront del que era “Ortega Platja”, on està l’espigó.

La  Sra.  Gabarda va  voler  fer  un  prec  perquè  des  de  l’Ajuntament  es  parlara  amb
Conselleria perquè es restaurara el bus escolar del Serradal

Va contestar el Sr. President que ja es va donar resposta a la dita petició en la passada
Junta,  però  que  animava  a  la  Sra.  Gavarda  que  ja  que  el  seu  partit,  Ciudadanos,  té
representació  en  les  Corts  Valencianes,  fera  allí  directament  la  dita  petició,  ja  que
l’Ajuntament al  ser el  tema competència de la Generalitat,  l’única cosa que podia fer era
traslladar de la dita sol·licitud.

I sent les 21:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor  President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte
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